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Protokół Nr XXXI/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 29 grudnia 2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 29 grudnia  2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12: 20 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (w trybie zdalnym) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXI sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną. 

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 

14 radnych  - nieobecny :     Michał Lalewicz.   
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Oleśnica.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie  w sprawie rozszerzenie porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Następnie poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie porządku obrad sesji po 

zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 
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Porządek obrad:  

1.  Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXX/20 z dnia 4 grudnia 2020r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie 

zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy na 2021 rok 

b. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na 2021 rok 

c. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i 

Przedszkola Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonym przez 

Gminę Oleśnica w 2021 roku 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031. 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

f. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 

g. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

h. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Oleśnica 

7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad 4.  Przyjęcie Protokołu Nr XXX/20 z dnia 4 grudnia 2020r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  w ramach autopoprawki zwróciła uwagę, że 

w punkcie 5 tj.   Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica wkradł się błąd pisarski : „analiza budżetu na 2012 rok oraz WPF na lata 2021-2030 oraz 

analiza projektów uchwał na bieżącą sesję.” winno być : „analiza budżetu na 2021 rok oraz WPF 

na lata 2021-2030 oraz analiza projektów uchwał na bieżącą sesję.” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr  XXX/20 z dnia  4 grudnia 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani tez zapytanie na piśmie. Przed sesja interpelacje 

złożyli radni : Piotr Płatos i Stanisław Skórski.  

Radny Piotr Płatos poinformował, że na adres e-mail sekretariatu UMiG wysłał zdjęcia do 

interpelacji, prosi o zapoznanie się z nimi.  

 

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w 

zakresie zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Oleśnicy na 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że uchwałę Rada przyjmuje 

co roku.  

Podstawą do podjęcia niniejszej uchwały jest art. 10 ust. 1 i art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Pismem z dnia 13.01.20012 Świętokrzyski Urząd 

Wojewódzki w Kielcach Wydział Polityki Społecznej zwrócił się do organów wykonawczych gmin 

województwa świętokrzyskiego z propozycją zmiany sposobu finansowania systemu 

informatycznego dla jednostek organizacyjnych pomocy społecznej. Od miesiąca lutego 2012 roku 

konieczna jest zmiana sposobu finansowania poprzez przekazywanie z budżetu wojewody środków 

finansowych na realizację przedmiotowego zadania w wysokości 400,00 zł miesięcznie, 
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bezpośrednio do każdej z gmin. Dzięki porozumieniom uda się zachować wysoki poziom obsługi 

informatycznej ośrodków pomocy społecznej. W związku z powyższym zachodzi potrzeba 

podjęcia przedmiotowej uchwały. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie zapewnienia obsługi 

informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/156/20.  

b. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że uchwałę Rada przyjmuje 

również co roku. 

Poinformowała, że obowiązkiem organu gminy jest konieczność uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Narkomanii, na każdy rok budżetowy w 

celu prawidłowej realizacji zadań wynikających z ww. ustaw. Przyjęcie przez Radę Gminy programu 

przyczyni się do efektywnego prowadzenia działań mających na celu ograniczenie spożycia 

napojów alkoholowych, rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2021 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/157/20.  

c. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w 

Oleśnicy i Przedszkola Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy 

prowadzonym przez Gminę Oleśnica w 2021 roku 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka –Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z obowiązku ustawowego.  

W  uzgodnieniu z Dyrektorem Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w 

Oleśnicy i Dyrektorem Przedszkola Gminnego im. św. Jana Pawła II w Oleśnicy ustala się na rok 

2021 formy doskonalenia zawodowego nauczycieli.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu 

finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli Publicznej Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy 

prowadzonym przez Gminę Oleśnica w 2021 roku.  



7 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/158/20.  

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2031. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane dochody ogółem w 2020 roku zwiększono o kwotę 21.442,00 zł. Planowane wydatki 

ogółem w 2020 roku  zmniejszono o kwotę 14.152,00 zł. Zmniejszono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń 

dochodów i wydatków. W wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych  gminy Oleśnica 

dokonano zmian w zadaniu : Termodernizacja budynków użyteczności publicznych , wpisano 

prawidłowy łączny limit zobowiązań dla zadania w kwocie 445.000,00 zł  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/159/20.  

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Zmniejszono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczeń dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach – Fundusz Dróg 

Samorządowych – o kwotę 35.594,00 zł., ponieważ niewykorzystane środki podlegają zwrotowi. 

Dla zbilansowania budżetu zmniejszono zatem wydatki o 35.594,00 zł. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

 Plan wydatków budżetowych na 2020 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku. 

  Przychody i rozchody budżetu w 2020 roku.  

  Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej  i innych zadań 

zleconych odrębnymi ustawami w 2020 r. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w   

budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/160/20. 

f. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 

2021-2030 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Uchwałę wraz z załącznikami radni otrzymali.  

Pani Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy dodała, że opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nt. uchwały jest pozytywna.  

Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 171/2020 VII 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 grudnia  2020 roku 

w sprawie opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica 

na lata 2021-2030.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 1  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/161/20. 

g. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 172/2020 VII 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 grudnia 2020 roku 

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Oleśnica na 2021 rok.  oraz Uchwałę nr 

173/2020 o możliwości finansowania deficytu .  

Pani Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy dodała, że przedstawiony budżet jest 

budżetem deficytowym, gdyż wydatki są większe niż dochody o kwotę 13.194.820,18 zł. 

Zrównoważenie budżetu nastąpi poprzez wprowadzenie źródeł pokrycia deficytu tj. kredytu 

inwestycyjnego długoterminowego w kwocie 10.173.534,00 zł oraz poprzez wprowadzenie 

niewykorzystanych środków pieniężnych na r-ku bieżącym budżetu określonych w odrębnych 

ustawach a dotyczących środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 

2.747.570,00 zł. oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art.5 ust.1 pkt 2 i dotacji na realizację programu, 

projektu lub zadania finansowego z udziałem tych środków w kwocie:  273.716,18 zł. 

Sytuacja finansowa Gminy Oleśnica w obecnej chwili jest dobra i pozwala realizować wydatki 

budżetowe zgodnie z planem finansowym uchwalonym przez Radę Miejską Oleśnica. 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała 

omawiana był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 1 grudnia br. Pani Krystyna 

Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Pani Skarbnik za ogrom pracy przy budżecie.  

Pan Leszek Juda Burmistrz  : słusznie Pani Przewodnicząca Rady zauważyła , że jest ogrom pracy 

przy budżecie ale tez praca merytoryczna przez cały rok.  Podziękowała Pani Skarbnik za 

przygotowanie budżetu ale również wszystkim pracownikom, którzy realizują ten budżet.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 



11 

 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu 

Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Sławomir Lalewicz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 2  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/162/20. 

Pan Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj. 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Oleśnica. 

Po  przerwie na salę obrad nie wrócili radni: Stanisław Skórski, Piotr Płatos i Marian Strzelecki. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował, że jesteśmy zobligowani co 

2 lata aktualizować program aglomeracji. Wyznacza się aglomerację Oleśnica o równoważnej liczbie 

mieszkańców 2 120 z oczyszczalnią ścieków w miejscowości Wojnów w gminie Oleśnica. W skład 

aglomeracji wchodzą miejscowości: Oleśnica, Wojnów, Sufczyce.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Oleśnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXI/163/20. 

 Ad. 7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- otrzymaliśmy na rachunek Gminy środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, w 

pierwszej transzy uzyskaliśmy 1.728. 000 zł , w drugiej otrzymaliśmy środki w wysokości 885. 600 

zł na modernizacje przepompowni ścieków wraz z zagospodarowaniem terenu, drugi wniosek to 

budowa funkcjonalnej i bezpiecznej infrastruktury publicznej w miejscowości Oleśnica i na to 

zadanie otrzymaliśmy kwotę 1. 192. 000 zł. W ramach pozyskanych środków planowany jest 

remont schodów przy Ośrodku Zdrowia, dokończenie remontu dobudówki przy Strażnicy OSP – 

jest taka propozycja by była tam świetlica środowiskowa, monitoring w Oleśnicy, ogrodzenie 

przedszkola i zagospodarowanie terenu za przedszkolem, przebudowa ul. Nadstawie z nowym 

pełnym oznakowaniem. 

- złożyliśmy wniosek na dofinansowanie przebudowy oczyszczalni ścieków;     

- ogłosiliśmy przetargi na:  budowę wodociągów w miejscowości Brody oraz Kepiu na tgz. 

Wadówce -,  odbiór odpadów komunalnych; 

- posiadamy pełna dokumentacje na oczyszczalnie ścieków – jesteśmy w trakcie przygotowywania 

przetargu ;  

- przygotowujemy przetarg w formuje zaprojektuj-wybuduj na modernizacje oświetlenia ulicznego.  

radny Leopold Rup zapytał czy na Wojnowie jest przewidziany remont przepompowni  

Pan Burmistrz odpowiedział, że będą remontowane przepompownie : koło przedszkola, na 

Zarzeczu i jedna na  Wojnowie.  
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Ad. 8. Sprawy różne i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn poprosił o przygotowanie na następną sesje ile osób w 

porównaniu do roku 2019 zadeklarowało , że posiadają kompostowniki i czy mamy różnice w 

tonażu – czy coś uległo zmianie, czy tylko zostały zmienione deklaracje. Zapytał również czy w 

Gminie będzie uruchomiony punkt szczepień.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że z przeprowadzonych rozmów z panią Kierownik Ośrodka : tak 

przewidujemy punkt szczepień w Ośrodku Zdrowia.  

Następnie radny Wiesław Czupryn zadał pytanie czy mamy w planie wykonanie drogi do ul. 

Wiejskiej  

Pan Burmistrz odpowiedział, że tej drogi w tym momencie nie mamy w planach, gdyż WPF 

zamknęła nam wszystkie te zadania w takiej jak gdyby formule, która nie pozwala na nowe 

inwestycje.  

Kontynuując radny Wiesław Czupryn zwrócił uwagę na złe wykonanie remontu ubytków na ul. 

Wolności,  ponowie zgłosił problem zarośniętych poboczy (ul. Leśnej od ul. Zarzecze),  dodał, że 

wystój rynku w Oleśnicy z okazji Świat Bożego Narodzenia jest  mało świąteczny.  

Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego ranking piękności może być organizowany ale 

ja proponuje sprawdzić ranking inwestycji, pozyskiwania środków unijnych. Przypomniał, że 

jeszcze parę lat temu  poza jedna choinką w Oleśnicy i urzędem nie było nic oświetlone, w tej chwili 

oświetlone jest sporo więcej. Nie jest tez moim dorobkiem ruiny, które wpływają na widok miasta. 

Dorobkiem moim i Państwa będzie zrewitalizowany park, stara remiza, która już groziła 

zawaleniem a będzie zagospodarowana na Dom Kultury, przedszkole i jego otoczenie, teren wokół 

strażnicy, ośrodek zdrowia, stawy, kompleks szkolny.    

- radny Tadeusz Kawa zapytał, czy te krótkie odcinki dróg zaplanowane na ten rok , będą 

wykonane w przyszłym roku oraz  zapytał czy remonty ubytków, które były przeprowadzone 

zostaną poprawione.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że  drogi będą realizowane po okresie zimowym, kiedy grunt się już 

ustabilizuje, natomiast tłuczniowe być może będą wykonane wcześniej. W sprawie poprawy 

remontu ubytków, mamy zapewnienie wykonawcy, że zostaną poprawione na wiosnę.  

- radny Konrad Guła zapytał, czy będzie jeszcze nabór na przydomowe oczyszczalnie ścieków 

oraz poprosił o gruz ceglany na drogę od Pieczonóg w kierunku Kępia tgz. Szkały  
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 Pan Burmistrz odpowiedział, że najprawdopodobniej będzie jeszcze nabór wniosków na 

gospodarkę wodno-ściekową.  

- radna Aneta Skurska zapytała, czy istnieje możliwość poszerzenia tej drogi gdzie się skręca z    

ul. Żeromskiego na ul. Gliniki w kierunku Ośrodka Zdrowia, ponieważ dom na ul. Żeromskiego z 

działką aktualnie jest wystawiony do sprzedaży  

Pan Burmistrz odpowiedział, że z tego co się orientuje ta działka nie dochodzi do końca drogi do 

stawu. Cena z ogłoszenia jest spora. To już Państwo radni musicie o tym rozmawiać i decydować.  

- radny Marian Józef Tendera poprosił o drogi w Kepiu.  

 

Pani Krystyna Bator Przewodnicząca Rady Miejskiej oraz Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i 

Gminy Oleśnica złożyli radnym i wszystkim mieszkańcom życzenia z okazji zbliżającego się 

Nowego Roku.  

 

 Ad. 9. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 12:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXI sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator   

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXI/20 znajduje się pod adresem :     

 https://www.youtube.com/watch?v=9jiClcAIVA0 

 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  


